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Studenti práv v Plzni: Zatím o přechodu jinam nikdo
nevyjednává

Plzeň 10. února (ČTK)
Zatím žádný ze zhruba 1600 studentů prvního až čtvrtého ročníku plzeňských práv, jimž hrozí zrušení, nevyjednává
sám o přechodu na jinou ze tří právnických fakult v ČR. Studenti i učitelé tím vyjadřují solidaritu v boji proti rozhodnutí
akreditační komise, která minulý týden odmítla prodloužit právnické fakultě akreditaci po říjnu 2012. ČTK to řekl jeden
z koordinátorů studentských aktivit proti rozhodnutí komise a člen krizového štábu Michal Volf.
    Studenti od této středy sbírají podpisy na elektronickou petici za zachování fakulty, kterou chtějí do dvou týdnů předat
ministru školství Josefu Dobešovi (VV). "Jsou to stránky petice.dneskamyzitravy.cz. Je tam přes 4000 podpisů studentů
a veřejnosti," uvedl Volf. Písemnou petici budou šířit studenti v ulicích od příštího týdne.
    Vedení fakulty podle studentů slíbilo, že příští týden sestaví vyjádření proti rozhodnutí akreditační komise, které rektorát
Západočeské univerzity (ZČU) dostal tuto středu. Návrh variant efektivní obrany dostane rektorka, která rozhodne co
dál. Začala už vyjednávat možné dostudování studentů mimo Plzeň.
    Plzeňští studenti práv, jimž začne v pondělí letní semestr, dnes také vyzvali veřejnost, aby se přišla podívat na
jejich přednášky. "Aby si každý mohl udělat obrázek, jaká výuka u nás je a jak kvalitní lidé nás učí," řekl Volf. Tým
koordinátorů nabízí studentům i informace o možném přestupu na jiné fakulty, ale zatím je nikdo nechtěl. "Všichni
bojujeme za zachování fakulty, solidarita je úžasná," uvedl tým.
    Studenti zatím nerozhodli, jak zorganizují příští středu (opět od 12:00) už třetí protest. "Chceme spíše ukázat na to, že
jsme se vrátili zpátky do školy, že chceme studovat. Pořád věříme, že zůstaneme, a pilně studujeme," uvedl Volf. Pokud
by se rozhodování nevyvíjelo pro studenty dobře, hodlají do dvou tří týdnů demonstrovat před ministerstvem školství.
Od fakulty plánují vypravit autobusy; chtějí kvůli tomu oslovit dopravce a sponzory.
    "Vyjádřili bychom nespokojenost, jak se ke studentům chovají určití lidé, kteří mají možná své zájmy na tom, aby tu
fakulta zanikla," uvedl Volf. Studenti stále čekají na oficiální verdikt ministra školství a vedení ZČU. Denně přichází na e-
mail a Facebook štábu stovky nápadů a vyjádření podpory. V pondělí je má oficiálně podpořit právnická fakulta v Praze.
    Václav Prokš kš


